
 

 

Z á p i s 

z 38. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 29.6.2022  

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 19.20 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. 

Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda, 

V. Mátl  

 

Omluveni: J. Dobrovolný, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Z. Vágner  

Hosté: M. Ustohalová, Mgr. B. Prišťová, P. Kafka 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 38. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 10 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 38. zasedání 

ZO. Navrženi byli: V. Mátl a DiS. L. Absolonová. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 38. veřejného zasedání ZO Rajhradice pana V. 

Mátla a DiS. L. Absolonovou. 

Pro: 10 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.    

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl 

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

V 18:02hod. se dostavil J. Klaška. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Závěrečný účet za rok 2021 

3. Různé 

4. Závěr 

 

Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Závěrečný účet obce za rok 2021, Účetní závěrka obce za rok 2021 

3. Dohoda o vytvoření společného školského obvodu, Obecně závazná vyhláška 

obce č. 1/2022 

4. Výběr dodavatele oprav komunikací 
5. Různé 

6. Závěr 

 



 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,        

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Závěrečný účet obce za rok 2021, Účetní závěrka obce za rok 2021 

Starosta předal slovo paní účetní M.  Ustohalové. 

Paní účetní předložila ZO k projednání Závěrečný účet obce za rok 2021 a účetní závěrku a 

konstatovala, že veškeré materiály byly vyvěšeny na úřední desce a vyloženy k nahlédnutí v 

kanceláři účetní. Podklady k účetní závěrce byly poslány všem zastupitelům emailem. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3  

ZO schvaluje celoroční hospodaření a Závěrečný účet obce Rajhradice za rok 2021 včetně 

zprávy firmy TOP AUDITING, s.r.o. o přezkumu hospodaření za rok 2021 bez výhrad. 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,         

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

Usnesení č.4  

ZO schvaluje Účetní závěrku obce Rajhradice sestavenou ke dni 31.12.2021. 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,        

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

3. Dohoda o vytvoření společného školského obvodu, Obecně závazná vyhláška obce č. 

1/2022 

K zápisu do MŠ se přihlásilo 5 dětí z Popovic. Se starostkou obce Popovice jsme se dohodli na 

spolupráci. Mohli bychom přijmout 2 děti z Popovic, které si musí splnit povinné předškolní 

vzdělávání. Kapacita ve školce nám přijetí těchto dvou dětí umožňuje. K tomuto je třeba 

schválit Dohodu o vytvoření společného školského obvodu a Obecně závaznou vyhlášku obce 

Rajhradice č. 1/2022. Starosta konstatoval, že oba dva dokumenty mají zastupitelé 

v předložených podkladech. 

 

 

 

 

 



 

Text dohody:  

 
Obec Rajhradice 
se sídlem Krátká 379, 664 61 Rajhradice 
zastoupená Lubošem Přichystalem, starostou 
IČO: 00488291 
 
a 
 
Obec Popovice 
se sídlem Popovice 2, 664 61 Popovice 
zastoupená Danielou Fialovou, starostkou 
IČO: 00488267 
 
dále též strany, uzavírají na základě ust. § 178 odst. 2 písm. c) a ust. § 179 odst. 3 zákona č. 

561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 

(školský zákon), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „školský zákon“), níže uvedeného dne 

tuto 

 

DOHODU 

 

o vytvoření společného školského obvodu spádové mateřské školy, jejíž činnost vykonává  

Mateřská škola Rajhradice, příspěvková organizace 
Hlavní 351, Rajhradice 
664 61 Rajhrad 

IČO: 75079844 

I. 
 
Obec je povinna zajistit podmínky pro předškolní vzdělávání dětí přednostně přijímaných podle 

§ 34 odst. 3 školského zákona a za tím účelem obec zřizuje mateřskou školu, nebo zajistí 

předškolní vzdělávání v mateřské škole zřizované jinou obcí.  

 
II. 
 

Uvedené obce se podle ust. § 178 odst. 2 písm. c) a ust. § 179 odst. 3 školského zákona 
dohodly vytvořit společný školský obvod k zajištění předškolního vzdělávání dětí přednostně 
přijímaných podle § 34 odst. 3 školského zákona. 

 
III. 

Obce se dohodly na vytvoření společného školského obvodu mateřské školy, jejíž činnost 
vykonává Mateřská škola Rajhradice, příspěvková organizace, Hlavní 351, Rajhradice, 66461 
Rajhrad, jejímž zřizovatelem je Obec Rajhradice, Krátká 379, 66461 Rajhradice. Společný 
školský obvod mateřské školy, jejíž činnost vykonává Mateřská škola Rajhradice, příspěvková 
organizace, Hlavní 351, Rajhradice, 66461 p. Rajhrad je tvořen územními obvody obcí 
Rajhradice a Popovice. 

IV. 
 

Tato dohoda se uzavírá na období školního roku 2022/2023 a vztahuje se na 2 kapacitní 

místa pro děti s povinnou předškolní výchovou. 

Tato dohoda nabývá účinnosti dnem podpisu všemi stranami. 

Změny této dohody jsou možné jen formou písemného dodatku na základě odsouhlasení 

všemi stranami. 

Dohoda se vyhotovuje ve 2 vyhotoveních, z nichž každá ze stran obdrží jedno vyhotovení.  

 

Dohoda byla schválena Zastupitelstvem Obce Rajhradice  ……….. dne ……………………. 

Dohoda byla schválena Zastupitelstvem Obce Popovice………….. dne ……………………. 



 

 

Text obecně závazné vyhlášky obce Rajhradice č.1/2022: 
 

Obec Rajhradice 
Zastupitelstvo obce Rajhradice 

Obecně závazná vyhláška obce č. 1/2022, 
kterou se stanoví část společného školského obvodu mateřské školy  

 
 

Zastupitelstvo obce Rajhradice se na svém zasedání dne 29.6.2022 usnesením č. … 
usneslo vydat na základě ustanovení § 178 odst. 2 písm. c) a § 179 odst. 3 zákona č. 561/2004 
Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský 
zákon), ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, tuto obecně 
závaznou vyhlášku (dále jen „vyhláška“): 

 
Čl. 1 

Stanovení školských obvodů  
 

Na základě uzavřené dohody obcí Rajhradice a Popovice o vytvoření společného 
školského obvodu mateřské školy je na školní rok 2022/2023 území obce Popovice částí 
školského obvodu Mateřské školy Rajhradice, příspěvkové organizace, Hlavní 351, 664 61 
Rajhradice, zřízené obcí Rajhradice.  
 
 

Čl. 3 
Závěrečné ustanovení 

 

Tato vyhláška nabývá účinnosti počátkem patnáctého dne následujícího po dni jejího 
vyhlášení. 

 

 Podpis Podpis 
 ……………. ……………… 
 Jméno Příjmení Jméno Příjmení 
 místostarosta starosta 
 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl - těch dětí z Popovic bylo celkem 5 a z nich jen dva předškoláci. Ty ostatní jsme nevzali 

proč? 

Starosta - zas tak velkou kapacitu nemáme abychom vzali všechny, sami si musíme nechat 

rezervu na předškoláky. 

V. Mátl – je to jen na jeden rok? 

Starosta – ano, jen na školní rok 2022/2023  

Ing. J. Bednář - bez vyhlášky je nemůžeme přijmout? 

Starosta - ne, v přijímacích kritériích máme děti s trvalým pobytem v Rajhradicích. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 

ZO schvaluje Dohodu s obcí Popovice o vytvoření společného školského obvodu spádové 

mateřské školy a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,        

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.5 bylo přijato. 



 

 

Usnesení č.6 

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Rajhradice č. 1/2022, kterou se stanoví část 

společného školského obvodu mateřské školy. 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,        

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 

 

4. Výběr dodavatele oprav komunikací 

Provedli jsme průzkum trhu na opravy komunikací tří úseků v obci. Jedná se o prodloužení 

ulice Svratecké v lokalitě Z10, křižovatka ulic Opatovická a Spojovací-část cesty na Konopnou 

a navazující cesty za domy na ulici Opatovická a propojovací cesta mezi ulicemi Spojovací a 

Opatovická. Vlastníci přilehlých domů a zahrad nás o to požádali. Oslovili jsme 3 firmy.  

 

Text průzkumu trhu: 

Průzkum trhu – Oprava komunikací 

 

Obec Rajhradice, provádí průzkum trhu pro stavební práce, spočívající v opravě komunikací 

na ul. Svratecká, Spojovací a uličce mezi ul. Spojovací a Opatovická. 

 

SO – 101 Místní komunikace Svratecká 
Jedná se o zpevnění povrchu místní komunikace v délce 120,0 m a šířce 5,0 m betonovým recyklátem 

v tloušťce 25 cm. Před položením a zhutněním recyklátu bude provedeno urovnání a zhutnění pláně. 

Pláň bude urovnaná a zhutněná do příčného sklonu 2%. Součástí je i výškové vyrovnání vodovodních 

a kanalizačních poklopů. 

 

 
         

 

 



SO – 102 Místní komunikace Spojovací  
Jedná se o opravu místní komunikace na ulici Spojovací, západně od napojení na ulici Opatovická po 

křižovatku se zleva se napojující bezejmennou uličkou a dále o úpravu zmíněné bezejmenné uličky.   

Ulice Spojovací bude provedena jako zpevněná místní komunikace v šířce 3,5 m, ohraničená silničními 

obrubníky s konstrukčními vrstvami z bet. recyklátu v tl. 150 mm a mechanicky zpevněného kameniva 

v tl. 150 mm s asfaltobetonovým povrchem. Po urovnání a zhutnění pláně bude provedena zatěžovací 

zkouška pro stanovení únosnosti. V případě nedostatečné únosnosti bude pláň sanována (není součástí 

nabídky). Na vjezdu z ulice Opatovická bude rekonstruován silniční propustek. V současnosti je 

komunikace částečně zpevněná silničními panely. Ty budou odstraněny a předány obci. Součástí 

nabídky bude i provedení jednoduchého projektu opravy výše uvedené komunikace na ul. Spojovací a 

projednání se SÚS.  

Bezejmenná ulička bude zpevněna betonovým recyklátem v tl. 25 cm, v délce 110 m. Pláň bude 

urovnána do příčného sklonu 2% a odvodněna zasakovacím drénem. Součástí je i výškové vyrovnání 

vodovodních a kanalizačních poklopů. 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SO – 103 Místní komunikace Spojovací-Opatovická  
Jedná se o zpevnění místní komunikace v bezejmenné uličce, spojující ulici Spojovací s ul. 

Opatovickou. Zpevnění bude provedeno hutněným betonovým recyklátem v tloušťce 25 cm, v délce 

125 m a průměrné šířce 3,5 m.  Před položením a zhutněním recyklátu bude provedeno urovnání a 

zhutnění pláně. Pláň bude urovnaná a zhutněná do příčného sklonu 2%. Odvodnění pláně bude 

zasakovacím drénem. Součástí je i výškové vyrovnání vodovodních a kanalizačních poklopů. 

 

 
 
V Rajhradicích 10.6.2022                                                           Zpracoval: Ing. František Marcián 

 

 

 

 

1) SET-stavby s.r.o., Němčany 290, ič.: 05094909      2.403 974,76 Kč s DPH 

2) EDMA s.r.o., Luleč 407, ič.: 25558391                   2.552 277,20 Kč s DPH 

3) ZANAPOL s.r.o., Zahradní 310, Brankovice, ič.: 27730581,  nepodali nabídku 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Starosta – tato cena je za všechny tři úseky.  

J. Klaška – vyjadřovali se nějak ke změně ceny díla, když dojde ke zdražení nákladů jako třeba 

nafty? 

Místostarosta- cena je pevná, mohou se tam najít vícepráce, ty se pak budou řešit dodatkem 

ke smlouvě o dílo. 

J. Klaška – některé stavby stojí kvůli tomu, že za tyto peníze nejsou schopny stavbu realizovat. 

Starosta - pokud se cena nafty a materiálu zvedne, určitě budeme muset reagovat.  

V. Mátl – když to schválíme, kdy začnou? 

Starosta - září-říjen. 

Ing. J. Zemánek – jaká je časová  náročnost? 

Starosta - do měsíce by měla být hotová jedna část. 

J. Klaška – u lokality na konci ulice Svratecké se ví, co se bude dělat s odbagrovanou zeminou? 

Přes ulici Svrateckou snad nebudou jezdit. 

Starosta - povrch byl doplňovaný, je v plánu to rozvést na polní cesty.  

Bc. R. Hájek – Spojovací – třetí lokalitu, tu letos taky zvládneme? 

Starosta - myslím, že ano. 

Místostarosta - termín byl dán na všechny tři lokality. 

 

 

 



Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6 

ZO schvaluje jako dodavatele stavebních prací na akci „Oprava komunikací-SO 101 Místní 

komunikace Svratecká, SO 102 Místní komunikace Spojovací, SO 103 Místní komunikace 

Spojovací-Opatovická“ firmu SET-stavby s.r.o., Němčany 290, IČO: 05094909 za cenu          

2.403 974,76 Kč s DPH a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o dílo. 

 

Pro: 11 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, DiS. L.   

               Absolonová, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, Ing. M. Kubeš, O. Burda,        

V. Mátl 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 

 

5. Různé 

Starosta konstatoval, že na minulém jednání ZO jsme debatovali kolem situace v základní 

škole. Jednalo se o petici, kterou podali žáci 4. třídy a o nedostatek pedagogického personálu. 

Dohodlo se, že starosta pozve paní ředitelku k objasnění situace. Starosta na jednání ZO přivítal 

paní ředitelku ZŠ Mgr. Blanku Prišťovou a požádal ji o vysvětlení celé situace. 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- byť se jedná o interní záležitost, tak vás s tím tedy 

seznámím. Žáci 4. ročníku vyjádřili tou peticí jakousi nespokojenost s paní učitelkou, která 

k nim nastoupila v únoru, protože některé paní učitelky nastupují na mateřskou dovolenou nebo 

jsou dlouhodobě nemocné, tak jsme museli od druhého pololetí udělat organizační změnu. Paní 

učitelka, která u čtvrťáků působila, odchází do důchodu. Děti mimo prostor školy sepsaly petici, 

ve které požadovaly návrat původní paní učitelky. Ta petice se mně dostala na stůl v pátek, ale 

protože si musím nejprve splnit svoje vyučovací povinnosti, tak jsem se k vyřizování pošty 

dostala až odpoledne. Byla jsem tím zaskočena, protože žádné signály ani ze strany dětí ani 

paní učitelky nebyly. Nic nenasvědčovalo tomu, že se ve třídě něco děje. Nejprve jsem chtěla 

vědět od paní učitelky, jestli se ve třídě něco nepřihodilo. Paní učitelka mně sdělila, že si není 

ničeho vědoma a chtěla vědět, proč se na to ptám. Paní učitelku jsem se zněním petice 

seznámila. Paní učitelka se rozhodla, že za této situace ve škole nadále nezůstane a podala 

okamžitou výpověď. V pondělí první vyučovací hodinu jsem s dětmi hovořila o tom, co je 

vlastně vedlo k tomu, že zrealizovaly takový krok. Děti mně vysvětlovaly, že to tak nemyslely, 

že to bylo sepsáno dospělým a že vlastně neví co podepsaly. Já jsem řešila až důsledky tohoto. 

Nemohu nijak zajistit, že se na hřišti nesejdou a nepodepíší a nebudou pod tlakem kamarádů a 

to, že někdo nepodepíše, tak byl podepsán. To po mně nemůže nikdo chtít, abych se tím 

zaobírala. Zákonný zástupce nejsem, je to věc rodičů. Já jsem už jen řešila důsledky tohoto 

nedorozumění. S dětmi jsme nějakým způsobem školní rok uzavřeli. Zvládli jsme to s mým 

velkým pracovním nasazením, protože to břímě padlo celé na mě. Nějak jsme to uzavřeli. Jsem 

přesvědčena o tom, že si děti odnesly velké ponaučení, protože jsme o tom opravdu hovořili. 

Dalším mým krokem byla třídní schůzka, kde jsem s mým postupem seznámila rodiče.  Rodičů 

je 18 a ne každý s mým postupem souhlasil, ale já si za tím stojím. To je k petici všechno.    

V. Mátl – dítě nemám ve škole, ale kdybych zjistil, že mé dítě tlačí k podpisu nějaký dospělý, 

tak teda nevím. 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- dospělý rodič sepsal tu petici a jeho dítě, ostatní 

kamarády nějakým způsobem ovlivnilo, aby petici podepsali. 

J. Klaška – jakou právní váhu má podpis dítěte, které nemá18 let. 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- děti mají právo se vyjadřovat, dítě má právo se 

vyjadřovat k hodnocení své práce a ke svému vzdělávání. Je to zakotveno ve školském zákoně. 

J. Klaška - i peticí? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová - petice tam není uvedena, použily tento nástroj. Já jsem 

dětem vysvětlovala, že jsem nikdy žádnému dítěti nezavřela dveře, aby za mnou nemohlo přijít, 

že má nějaký problém. Nikdy jsem to neudělala ani rodiči. Vždycky jsem se snažila být 

maximálně otevřená a s rodiči co nejvíc komunikovat. 

J. Klaška - jen se pozastavuji nad tím, že podpis dítěte je brán tak vážně. 



Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- já tu petici nemohu vzít tak, že se neudála. Je to nějaký 

způsob vyjádření těch dětí, jako když se vyjádří zákonný zástupce, já se tím zaobírat musím. 

J. Klaška - nechci, v žádném případě, tady shazovat Vaši reakci, ale jen mě zaráží, že dnes je 

ke všemu potřeba souhlas zákonného zástupce a taková petice má váhu. 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová - ve škole je schránka důvěry a dítě, když má jakýkoli 

problém a nemá odvahu se někomu svěřit, může anonymně problém sdělit a je mou povinností 

se tím problémem zaobírat. 

O. Burda - když jsou takhle nastavený podmínky, tak to se taky může stát, že se děti budou 

učit sami. Já bych se snažil tu učitelku podržet, ale když na to není nástroj, je to těžké. 

Starosta- paní učitelce končila koncem školního roku pracovní smlouva. Pedagog by se 

v takové situaci měl zachovat úplně jinak. Měl by být nápomocen paní ředitelce při řešení celé 

situace, a ne dát okamžitou výpověď. Já to považuji za profesionální selhání. 

Bc. R. Hájek - jsem rád, že jste nám to vysvětlila, protože ty informace jsou jiné než jsme měli. 

To je přesně to, co jsme potřebovali vědět. Kolik teda máme učitelek dnes ve škole? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová - pro příští školní rok mám všechny pracovní místa 

obsazeny. Škola je živý organizmus, učitelé jsou svobodní. To, že se po obci vykládá, že já 

pořád někoho hledám a propouštím se nezakládá na pravdě. Myslím si, že učitelé mají odvádět 

dobrou práci a tím, že máme dobré jméno jsou na ně kladeny vysoké požadavky. 

Bc. R. Hájek - kolik za 5 let odešlo učitelek? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová - oni neodcházejí. Oni se vdají, odstěhují, získají místo 

blíž ke svému bydlišti.  

Bc. R. Hájek - takže asi tak 3 učitelé za rok nám takto odejdou? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- to se tak nedá říct. Každý rok někoho hledám, ale důvod 

je pokaždé jiný. 

Bc. R. Hájek - ptal jsem se po jiných školách. Tento problém mají všude. Není to specifikum 

Rajhradic. 

Ing. J. Zemánek - jaká jsou kritéria pro přijetí učitele? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- jsou to kvalifikační předpoklady vyplývající ze zákona, 

jak pracuje s dětmi, co je ochoten s dětmi dělat, jaké jsou jeho metody práce. 

Bc. R. Hájek - ještě k té petici. Nebylo by taktičtější tu paní učitelku vzít do té třídy? 

Ředitelka ZŠ Mgr. Blanka Prišťová- ona nechtěla. 

Starosta poděkoval paní ředitelce za vysvětlení a účast. 

Starosta – v zahradě ve školce byly doplněny herní prvky v celkové hodnotě 218tis.Kč. Na 

hřiště na ulici Nová by se do týdne měly namontovat tři prvky. Skluzavka, malá lezecká stěna 

a dvojitá houpačka.   

V. Mátl – doplnění hracích prvků ve školce je fajn, děkuji. 

J. Klaška – máme informace ohledně nové ZŠ? 

Starosta - právník podal na firmu Unistav výzvu k reklamaci skryté vady, vyplývá to ze 

smlouvy. V termínu do 70hodin mají započít opravu. Po uplynutí této lhůty můžeme začít 

opravovat. Koncem příštího týdne budeme mít dokumentaci pro stavební povolení.  

Ing. J. Zemánek – když začneme opravovat, jak je to se zárukou? 

Starosta - když jsme je vyzvali k opravě a oni nezahájí, nepřiházíme o záruku, nemáme jinou 

možnost. V právní analýze, jejichž pořízení jsme schválili, bude stanovena míra odpovědnosti 

všech dotčených subjektů. Prováděcí firma, projektant a statik.  

Místostarosta - míra zavinění je jedna věc a míra vymáhání další. Právně kulaté razítko nic 

neznamená. 

V. Mátl – informaci o výzvě k reklamaci dostali všichni tři? 

Starosta - zatím jen Unistav, abychom mohli co nejdřív opravovat. Po obdržení právní analýzy 

se budeme rozhodovat o dalším postupu. 

O. Burda – Unistav neuzná reklamaci, my to začneme opravovat a do září to bude? 

Starosta - nebude, je to velký zásah. 

Starosta - tělocvičnu od září zprovozníme. 

 

 

 

 

 

 



6.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19.20 hod. ukončil.  

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  V. Mátl, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce      DiS.L.Absolonová,v.r.

                        


